

《单词百科:nebulizing是什么意思?nebulizing怎么发音?nebulizing的解释和用法》

英语单词nebulizing是什么意思?nebulizing怎么读?nebulizing怎么发音?简答网为您整理了nebulizing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nebulizing怎么读

nebulizing的读音:['nebj la z]

nebulizing的意思

1、v.使成雾状，使成喷雾状(nebulize的现在分词);

nebulizing的双语例句

1、A low argon nebulizing system for direct current plasma source

直流等离子体光源的一种低氩雾化系统

2、Studies of a recycling nebulizing system and its properties in ICP-AES

ICP - AES法中一种循环雾化系统及其性能的研究

3、Improvement of Vacuum Nebulizing Interface for Direct Coupling High Performance Liquid Chromatograph with Mass Spectrometer and Some Application

高效液相色谱&质谱联用仪真空喷雾型接口的改进和应用

4、Detecting Main Parameters of Circuit Device in Nebulizing Inhalator by Volometer

用万用表检测超声雾化吸入器电路器件的主要参数数据

5、Our products include: oxygen generation system, dental medical equipment, nebulizer, nebulizing Chinese medicine kits.

产品包括：制氧机、齿科医疗器械、雾化机、雾化中药药包。

6、She states that After three months of cefuroxime nebulizing treatment my symptoms were gone for four solid months.

她指出，经过三个月的头孢呋辛雾化治疗了我的症状4固体个月。

7、Efficacy Evaluation of Pulmicort Respules and Bricanyl Nebulizing Solution Atomizing Pump Inhalation Therapy of Asthma in Children

空气压缩泵吸入普米克令舒和博利康尼雾化液治疗儿童哮喘观察

8、Observation on effect and nursing care of mucosolvin in combination with asarone nebulizing inhalation to treat infants with severe pneumonia

沐舒坦与细辛脑联合雾化吸入用于小儿重症肺炎的疗效观察及护理

9、The interface between CE and the nebulizing system of ICP-MS plays a key role in the hyphenation of CE and ICP-MS.

毛细管电泳与ICP MS雾化器之间的接口是CE ICP MS联用技术的关键。

10、And the impurities in product were analyzed by GC-Mass. Improvement of Vacuum Nebulizing Interface for Direct Coupling High Performance Liquid Chromatograph with Mass Spectrometer and Some Application

并利用气相色谱 - 质谱联用仪对产物中的杂质进行了定性分析。高效液相色谱&质谱

联用仪真空喷雾型接口的改进和应用

11、 Aim: Acute lung injury (ALI) of rabbits was treated by nebulizing exogenous surfactant (PS) to observe inspiratory dose and distribution of PS.

目的：超声雾化吸入肺表面活性物质（PS）治疗兔急性肺损伤时，观察PS肺内吸入量及分布。

12、 According to this method, the liquid sample is transformed into dense droplets by ultrasonic nebulizing technology, and these dense droplets are subjected to the analysis of LIBS later.

文章提出了一种由超声波雾化器件辅助，先将液体雾化成空气中密集的雾状小液滴，然后进行LIBS检测的新方法。

13、 A recycling nebulizing system constructed by mounting a concentric nebulizer outside a cyclone spray chamber with a flushing unit is described, and its properties such as continued stable nebulizing time, transport efficiency, stability and memory effect are studied.

本文介绍了一种外部型，旋流雾化室，带清洗器的循环雾化系统，并对其连续稳定的雾化时间、雾化效率、稳定性、记忆效应等性能进行了研究。

以上是简答网为您整理的nebulizing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ne

bulizing的用法、n

ebulizing的释义、nebulizing的相关详

情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/nebulizing>